
陈基岱， 医学·博士，免疫学 博士  
 

现任东森-自然美生物科技公 司首席顾问  

前自然美生物科技有限公司（港交所代码0157）首席科学家  

从事抗衰老护肤品研发接近20年，开发出几十种抗衰老新产品  

拥有2个抗皮肤衰老的美国专利，并且转化和应用到护肤品中 

拥有近20年开发健康食品和保健食品的经验  

曾在美国哈佛大学哈佛医学院任教  

曾任美国哈佛医学院附属麻省总院（MGH）主治医师 多次在《自然》

《自然医学》等国际科学杂志上发表文章 

研发顾问 
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Jidai Chen，M.D.,Ph.D.  
 
- Chief Consultant of EHS-Natural Beauty Bioscience Inc (Present) .  
- Chief-Scientist of Natural Beauty Bio-Technology Inc . (HKEX 0157) (former).  
- Having about 20 years working experience in Research and Development in 

anti-aging cosmetic. Developed and made dozens of new products in 
antiaging and skincare cosmetics. 

- The inventor of 2 USA patents approved by USPTO for anti-aging cosmetics.  
- Having about 20 years experiences in R&D of health food (China FDA 

registered and approval) and regular food.  
- Faculty member teaching in Harvard Medical School of Harvard University, 

USA. (former).  
- Faculty member of Massachusetts General Hospital (MGH) of Harvard 

Medical School. (former). 
- Published more than a dozens of scientific papers in top level scientific 

magazine, such as and . 


